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Kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ugye nem várják meg, hogy nagyobb baj történjen?!” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kákosy Csaba gazdasági és közlekedési miniszter részére .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Úgy tűnik, Önök nem tudják, milyen rossz állapotban van a 2/A főútvonal a 35 és 49-es km
közötti szakaszon . Valószínűleg azért, mert nem járnak arra. Vagy ha arra járnak is, vajon
szembe tűnnek-e Önöknek az út szélén jelzőkorongként szétszóródott dísztárcs a
maradványok?

Ugyanis helyenként kikerülhetetlenek azok a kátyúk, amelyek ezen útszakaszon az autósokat
hirtelen manőverezésre kényszerítik. Van, ahol 5-10 méteren keresztül 5-15 cm mélységű
kátyúk teszik lehetetlenné a biztonságos közlekedést . Gyakorlatilag egy kátyú elkerülése a
másikba való huppanást jelenti . Váratlan fékezésekre, irányváltásokra kényszerülnek a z
autósok, még közepes átlagsebességnél is . Esténként pedig beláthatatlan, hogy hol vannak
ezek a gödrök . Jelezném, hogy a téli fagyok miatt a helyzet csak rosszabbodni fog .

Ezen az útszakaszon közlekednek észak Pest és Nógrád megyéb ő l mindazok, akik valamilyen
oknál fogva Budapesthez kötöttek, munkába járás, vásárlás vagy egyéb teend őik miatt . A
probléma tehát több tízezer embert érint .

A helyzet már hónapok óta tarthatatlan, mert az út annak ellenére veszélyes, ha valaki a látás i
és útviszonyoknak megfelel ően vezeti járművét. Miért nem javítják ki a kátyúkat?
Hol van az pénz, amit már egy éve szednek teherjárművek után autópályadíjként?
Miért nem fordítják a kettes út kátyúzására, felújítására az út biztonságossá tétele érdekében?

írontu .

Hivatala
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Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2007 . december 13.
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